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Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pre MsZ Sereď  

 

Z Á P I S N I C A   
zo zasadnutia komisie  zo dňa 07.09.2020 o 17:00 hod.  

 

Prítomní členovia komisie: Ing. arch. R. Kráľ (RK),  Ing. O. Kurbel (OK), Ing. Z. Slahučková 

(ZS), D. Irsák (DI), Ing. I. Sklenár (IS), Ing. arch. D. Vyhlidalová (DV), Ing. R. Jurina PhD. 

(RJ), M. Buch (MB) 

Ospravedlnení: P. Sabo (PS) 

Hostia D. Nagyová, Ing. A. Halabrínová, Bc. Z. Vohláriková 

Prítomní občania: I. Krajčí 

      Program:  

1. Otvorenie.  

2. Vohláriková: Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2020 o ochrannom pásme 

pohrebísk na území mesta Sereď    

3. Halabrínová: Urbanistická štúdia IBV Kapustniská IV. Etapa  

4. Nagyová: Zámer nájmu majetku mesta – Pozemok v k.u. Stredný Čepeň   

5. Nagyová: Zámer nájmu majetku mesta – Pozemok na Novomestskej ul.   

6. Nagyová: Zriadenie vecného bremena – Pozemok na Cukrovarskej ul.  

7. Rôzne 

8. Záver 

 

 

1.  Otvorenie. 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal  predseda komisie Ing. arch. Róbert Kráľ. Doplnil bod 

programu rôzne o záväzný regulatív, verejný priestor pri AB-čku a rozdelenie komisie RM a ŽP. 

 

2. Vohláriková: Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2020 o ochrannom 

pásme pohrebísk na území mesta Sereď    
 

Vohláriková: Oboznámila členov komisie s návrhom VZN mesta Sereď. 

 

Krajčí: Oboznámil členov komisie o žiadosti na zmenu ochranného pasma. 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča MsZ návrh VZN schváliť. 

 

Uznesenie č.   28/2020 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8 

Proti: 

Zdržal sa:  

3. Halabrínová: Urbanistická štúdia IBV Kapustniská IV. Etapa 

Halabrínová: Oboznámila členov komisie s urbanistickou štúdiou. 

 

Irsák: Navrhol do štúdie zapracovať cyklochodník. 
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Jurina: Oboznámil členov komisie s tým, že ta nie je prístupová komunikácia. 

 

Stanovisko komisie:  Komisia odporúča, aby bola do urbanistickej zapracovaná cyklotrasa. 

Uznesenie č. 29/2020 

Výsledky hlasovania: 

Za: 3 DI, IS, ZS 

Proti: 

Zdržal sa: 5 DV, RK, RJ, MB, OK 

 

Stanovisko komisie:  Komisia odporúča MsZ Zadanie urbanistickej štúdie schváliť s podmienkou -

samostatným dopravným napojením. 

Uznesenie č.   30/2020 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8 

Proti: 

Zdržal sa:  

 

4. Nagyová: Zámer nájmu majetku mesta – Pozemok v k.u. Stredný Čepeň   

  

Nagyova: Oboznámila členov komisie so zámerom nájmu majetku mesta. 

Stanovisko komisie:  Komisia odporúča MsZ zámer nájmu majetku mesta schváliť. 

Uznesenie č.   31 /2020 

Výsledky hlasovania: 

Za:  8 

Proti: 

Zdržal sa:  

 

5. Nagyová: Zámer nájmu majetku mesta – Pozemok na Novomestskej ul.   

 

Oboznámila členov komisie so zámerom nájmu majetku mesta. 

 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča MsZ zámer nájmu majetku mesta schváliť. 

Uznesenie č.   32/2020 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7 

Proti:  

Zdržal sa:  1 (IS) 

 

6. Nagyová: Zriadenie vecného bremena – Pozemok na Cukrovarskej ul. 

  

Nagyová: Oboznámila členov komisie so zriadením vecného bremena. 

 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča MsZ zriadenie vecného bremena schváliť. 

Uznesenie č.   33/2020 

Výsledky hlasovania: 

Za:  8 

Proti:  

Zdržal sa:  
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7.Rôzne 

Irsák: Oboznámil členov komisie so svojím návrhom. 

Poslanecký návrh na záväzný regulatív mesta Sereď: 

V prípade výstavby  parkovísk je záväzné projektovať  parkovacie plochy tak aby pomer parkovacích plôch 

bol  6:1  k vysadenému vzrastlému stromu. Šesť parkovacích plôch -  jeden strom. 

 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča doplnenie územného plánu o regulatív parkovania, pri 

aktualnom spracovaní zmien a doplnkov. 

Uznesenie č.   33/2020 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8 

Proti:  

Zdržal sa:   

 

Kráľ:  

Verejný priestor pri zadnom vstupe do Kina Nova (pri ABčku a vstupe do kaderníctva Panda) 

Navrhol na základe podnetu občanov, aby verejný priestor pri zadnom vstupe do Kina Nova (pri ABčku 

a vstupe do kaderníctva Panda), ktorý vytvorilo občianske združenie KC Priestor bol daný do užívania-

schopného stavu tak ako bol predložený v štúdii.  Priestor nie je obyvateľmi využívaný. Pokiaľ nebude 

opravený, tak by bolo vhodné tento čo v najkratšom čase vyčistiť a paletové sedenie s osvetlením odstrániť. 

 

Irsák: 

Vyzval členov komisie k aktivitám,návrhom v súlade s iniciatívou „Urobme krajšie mesto“. 

Kurbel: 

Oboznámil členov komisie, že na tomto stretnutí bola Primátorom mesta povedaná informácia, žena  

priestor pri križovatke zo všetkých 4 strán by bola zadná firmou Semmelrock zaplatila a zadala 

architektonickú súťaž na úpravu tohto priestoru aj s dodávkou zámkovej dlažby. Zároveň navrhuje, aby sa 

urobila dopravná štúdia upravenia svetelnej križovatky.  

 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča  MsÚ zadať vypracovanie posúdenia dopravy svetelnej 

križovatky.  

Uznesenie č.   34/2020 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8 

Proti:  

Zdržal sa: 

   

Kráľ: 

Oboznámil členov komisie s rozdelením komisie na komisiu životného prostredia a komisiu rozvoja mesta. 

 

8. Záver 

Ing. arch. R. Kráľ poďakoval prítomným za účasť a o 18:01 hod. ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

Ing. arch. Róbert Kráľ   

Prílohy: Prezenčná listina 

Zapísal: A. Ševeček  


